

OFFICE OF STRATEGIC SERVICES
UNITED STATES FORCES, EUROPEAN THEATER
MISSION TO FRANCE

APO 887
le 30 Juillet

TO WHOM IT MAY CONCERN:

The undersigned certifies that Jacques SUISSA, alias Jacques GRENIER, born 21 February 1923, was in the employ of the United States Army from 2 February 1944 to 21 March 1945. His work has been so exceptional that he has been awarded the SILVER STAR. Representatives of the United States Government and allied powers are requested to show him all the courtesy and consideration to which his meritorious services in the allied cause entitles him.

A QUI DE DROIT:

Je soussigne certifie que SUISSA Jacques, alias GRENIER Jacques, ne le 21 fevrier 1923, a ete employe par l'Armee des Etats-Unis du 2 fevrier 1944 au 21 mars 1945. Son travail a ete si exceptionnel qu'on lui a decerne la SILVER STAR. On prie les representants du Gouvernement des Etats-Unis et de tous les gouvernements allies, de lui temoigner toute la courtoisie et tous les egards auxquels s on service tres meritoire lui donne droit.

